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Julbrev 2021 
Hej alla medlemmar! Det är dan före dopparedan och året är snart slut. Vi vill särskilt informera om 

några saker som är på gång inom vår bostadsrättsförening. Löpande information publiceras som 

vanligt på www.astronomen.se och facebook. 

 

Nytt avtal med Telenor i februari 2022 
Sedan 2016 har bostadsrättsföreningen haft ett gruppanslutningsavtal med Telenor (tidigare 

Bredbandsbolaget). Det innebär att alla hushåll kan få bredband, tv och IP-telefoni. Initialt tecknade 

vi ett 5-årsavtal som därefter förlängs ett år i taget. I samband med att 5-årsperioden tog slut 

undersökte styrelsen om det fanns fördelar med att teckna ett nytt avtal med någon annan 

leverantör. Vi fann att det inte fanns någon särskild fördel med att byta leverantör. I stället 

undersökte vi möjligheten att förnya och få ett bättre avtal med Telenor. 

Vi har nu ett nytt avtal med Telenor som gäller från 1 februari 2022. Det nya avtalet innebär ingen 

förändring i kostnad för bostadsrättsföreningen men innebär dessa förändringar för oss medlemmar: 

• Bättre uppladdningshastighet. Vi har tidigare haft 100 Mbit/s i uppladdningshastighet men 

får nu 250 Mbit/s. Nedladdningshastigheten är oförändrad, det vill säga 250 Mbit/s. Det går 

också att för respektive hushåll betala extra för högre upp- och nedladdningshastighet. Om 

du har det idag påverkas inte den. 

• Möjlighet till en ny digitalbox. Den som vill kan byta ut sin digitalbox mot Telenors nya 

mediahubb. Det är en ny digitalbox med möjlighet att se de flesta programmen i efterhand 

inom en vecka. Dock utan särskild inspelningsfunktion till hårddisk som går att ha till den box 

vi har idag. Det går också bra att behålla den box ni har idag. 

• Fri tillgång till Telenor stream vilket innebär att det går att se sitt TV-utbud på mobiltelefon, 

surfplatta eller dator. 

• Möjlighet till ny wifi-router med wifi-6 som ni kan läsa om på Telenors hemsida som ska ge 

bättre wifi hemma. Det går också bra att behålla den router ni har idag. 

• IP-telefoni ingår INTE i det nya avtalet. Telenor erbjuder inte längre den tjänsten till nya 

abonnenter. De garanterar att alla som har den tjänsten kan fortsätta med den trots vårt nya 

avtal. Men från den 1 februari går det inte att teckna den längre. Om man har IP-telefoni och 

vill fortsätta med det går det inte att få den nya wifi-routern, eftersom den inte har stöd för 

IP-telefoni. Då behålls den nuvarande routern. 

När vi närmar oss 1 februari kommer mer information till alla hushåll. 

 

Motorvärmaruttag och schemaläggning med app 
Under hösten förra året och våren i år bytte föreningen ut de gamla motorvärmaruttagen mot nya 

laddboxar för elbilar kombinerat med motorvärmaruttag. Motorvärmaruttagen schemaläggs och 

styrs via en app från leverantören. Appen heter ”Taking Charge”. Tyvärr upplevde många att denna 

fungerade väldigt dåligt. Styrelsen har arbetat tillsammans med leverantören för att komma till rätta 

med detta. Vi fick före sommaren ett glädjande besked från leverantören om att de förbättrat appen. 

Våra tester visade att appen fungerar relativt bra även om funktionaliteten inte är helt intuitiv. På vår 

hemsida www.astronomen.se finns en guide för hur appen kan användas för att ställa in ett schema 

för uttaget. Se under Fastighet och P-platser/Carport. 

http://www.astronomen.se/
http://www.astronomen.se/
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Sophantering 
Vi har problem med våra underjordsbehållare för sopor sedan i början av sommaren. De har orsakat 

problem vid tömning upprepade gånger. Till slut gick en av dem sönder och Järfälla kommuns 

entreprenör vägrar tömma dem igen. Därför har vi nu soporna i de gamla soprummen. Vi vill 

påminna om att det endast är vanligt restavfall (hushållssopor) samt matavfall som får slängas i våra 

soprum. Läs mer om källsortering på vår hemsida eller hos Järfälla kommun. 

Styrelsen arbetar fortfarande med att komma till rätta med underjordsbehållarna. San Sac levererade 

en variant som Järfälla kommun och deras entreprenör verkar ha accepterat för sophämtning just då 

men sedan inte klarar av att tömma på grund av ändrade förhållanden. Tyvärr finns det ingen enkel 

och snabb lösning. Styrelsen återkommer med mer information under kvartal 1 av 2022. 

 

Underhåll av värmepumpen 
Glöm inte att underhålla er värmepump! Det innebär att du ska rengöra och tömma spillkoppen med 

tillhörande slangar. Det är även några punkter till som ska gås igenom vid kontrollen och det är 

lägenhetsinnehavaren som ansvarar för att det blir gjort. Rengöring av luftfiltret ska göras minst 

varannan månad när värmepumpen larmar om det. Om ni inte vet hur underhållet genomförs kan ni 

titta i manualen till pumpen, fråga en granne eller ta kontakt med någon i styrelsen. Länk till 

manualen finns också via föreningens hemsida under ”Fastigheten”. 

 

Julgransinsamling 
Efter jul kommer vi ha julgransinsamling på samma plats som vanligt. Den kommer märkas ut, vid 

nerfarten till parkeringen vid flaggstången.  

 

Styrelsen vill avsluta med att önska alla en God Jul och ett Gott Nytt År!  

 
 
 
 


